

Referat fra styremøte 9 - SVBK 02.03.20



Tilstede: Mikael, Marianne, Tone og Reidar

Sak 2/9 **Ansvar for turnering 21.03.20**

Herrer 1.div. er hovedansvarlige. De må rigge og rydde banene. H1 tar ansvar for gjennomføring av kamper, utdeling av kampskjema, igangsettinga av kamper etc.

Kiosk – Ann-Merete handler inn. **Tone** snakker med henne om innkjøp. Foreldre til U17 er klare til innsats.

Nils Ivar og **Espen** får ansvar for å organisere seriehelgen. **Tone E.** snakker med dem om dette.

Marianne sjekker over at vi har alt vi trenger til sekretariatet.

Sak 2/9 **NM-Førde 19.-22.mars**

GU15 – Reidar, Susanne og Daniel reiser med 9 spillere. Klubben dekker påmelding. Guttene bor på Reidars hytte og en nabohytte. Guttene skal betale maks. 2000,- pr spiller.

Klubben må dekke utgiftene til dommeren. Vi stiller ikke med egen dommer. Utgiftene blir dermed høyere.

Sak 4/9 **Treninger JU17-U15 etter påske**

De kan trene sammen med Arne Geir en dag i uken. Torsdagstreningene deres går ut. **Tone** spør Renate om å ta ansvar for treningene både mandag og onsdag. Patryk er på siste trening i dag.

Vi beholder treningstidene våre helt fram til sommerferien. Lagene må hver for seg bli enige om hvor lenge og hvor mange ganger de ønsker å trene.

Sak 5/9 **Finansiering av 1.div. laget**

Herrene skal betale maks 1000,- hver på langturer. Klubben betaler resten. Reidar må snakke med Nils Ivar. Herrene må få en frist for å komme med kvitteringer på utlegg de har hatt. Deretter regner Reidar ut hvor mye penger hver enkelt skal betale til klubben.

Sak 6/9 **Årsmøtet**

-Vi anbefaler at det nye styret jobber med rekruttering av nye spillere og trenere og dommerutdanning.

- Kontingent for neste år tas som en sak. Styret foreslår samme avgifter som denne sesongen.
- Regnskap (Reidar) og årsmelding (Mikael)
- Budsjett lager Reidar og Mikael sammen.
- Aktivitetsplan for kommende år er en sak for det nye styret.
- Alle referater fra styremøter skal være tilgjengelige for medlemmer. Dette må vi legge på hjemmesiden vår. Det nye styret bør også opprette en ny google konto der tidligere referat legges.

Praktisk gjennomføring

Forslag til sekretær på årsmøtet: **Tone E.**

Underskriving av protokoll – 2 stk. – velges på møtet

Revisor må velges – forslag: Morten Straume

Ordstyrer: Forslag Arild Sæle – **Tone** spør

Det nye styret må straks delegerer folk til ulike møter som holdes i løpet av våren.

Mikael snakker med Vibeke om hvilke ting og datoer vi må delta på.

«Fjell idrettsråd», regionsting, Oslo?

Arbeidsfordelingen må oppdateres. Det må føres på kasserers jobb at han/hun har ansvar for å registrere og godkjenne lisenser. **Reidar?**

Reidar sjekker med Vibeke om regler for hvordan man teller medlemmer.

Sak 7/9

Diverse

-*Hyllesystem* på lageret, kan vi be noen pappaer skru det sammen under trening?

Tone spør.

-**Mikael** snakker med vaktmester om vi kan få *mer lagerplass* slik at vi også kan få smashemaskinen til Sotra Arena. Husk også å få dem til å fjerne dørlisten.

- *Økonomi*. Vi er usikre på når vi får betalt fra Fjell Kommune for hallvaktene. Reidar tror det kan bli lenge til. Vi har lite penger på kontoen nå. NVBF har trukket 8000,- fra det vi skulle tjent på forrige seriehelg. Dette er penger de mener vi har utestående men som er trukket fra konto. Vi prioriterer å betale NM for GU15. Trenerens honorar må vente.

-Vi må finne ut hva vi skal gjøre med *sponsingen* fra Sartor Maskin nå når det ser ut som om SVBK H1 spiller i 2.div. neste år.

-*Vakthold i Bildøyhallen*.

Vi må søke den nye kommunen om å få vaktholdet i Bildøyhallen.

Marianne snakker med Hans Jarle Einarsen tlf. 98226898, i Sotra Badminton om hvilke *helger vi tar ansvar* for i Bildøyhallen. Hun snakker med Mikkelsen etter at vi har blitt enige om fordelingen.

Tone tar ansvar for *fordeling av hallvakter* i Bildøyhallen ut våren.

Referent Tone M. Edmonds

